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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 27 decembrie 2023 

 

 

 

     Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. Dimitrie 

Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, convocată de îndată a Consiliului 

Local al Municipiului Focșani, cu participarea fizică și online a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Alina Răduță – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-nul Nicuță Oprea – director CSM 2007 Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Gabriel Vieru – inspector Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-na Ana Maria Diaconu – inspector Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

 

1. proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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2. proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 50 din 23 februarie 2010, privind prelungirea valabilității 

Planului Urbanistic General al municipiului Focșani, cu modificările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară, a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 27.12.2023. Vă aduc la cunoștință că această 

ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 2.255 din 20.12.2023 emisă de Primarul 

municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, ședință ce se desfășoară cu 

participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria? Absent. 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 



3 
 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru? Mai devreme a intrat în online, o să anunț dacă se 

conectează din nou. 

Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu nu a intrat din nou. Constat că în sală sunt prezenți 16 consilieri 

locali municipali, iar în mediul online 3 consilieri locali, absenți consemnați fiind 

doamna Dimitriu-Bunghez și domnul Nistoroiu, o să anunț dacă intră în online. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost comunicate prin poșta electronică. 

Vă reamintesc că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

De asemenea vreau să vă aduc la cunoștință că până la acest moment nu am 

redactat procesul verbal al ședinței ordinare. Îl vom supune aprobării dumneavoastră 

la următoarea ședință. 
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Doamna președinte vă invit să preluați lucrările ședinței. Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumesc doamna 

secretar. Domnule Primar, stimați consilieri, stimați invitați bun venit la o nouă ședință 

extraordinară, convocată de domnul Primar prin Dispoziția nr. 2255/2023. Pe ordinea 

de zi sunt înscrise două proiecte de hotărâre așa cum le-ați primit și pe adresa 

electronică. 

Dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Vă rog domnule Primar.” 

  Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„mulțumesc doamna președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor 

consilieri, La mulți ani, bun venit după o mică pauză avută ca urmare a sărbătorilor de 

Crăciun, în continuare suntem într-o zi de sărbătoare, spun tuturor celor care poartă 

numele de Ștefan, La mulți ani. Mulțumesc și colegilor că sunt prezenți astăzi. În 

completarea ordinii de zi propun 7 proiecte și anume: 

1. proiect de hotărâre privind reorganizarea rețelei școlare a unităților de învățământ 

preuniversitar de stat și particular din Municipiul Focșani, pentru anul școlar 2024-

2025; 

2. proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Focșani pe 

anul 2023; 

3. proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri cu privire la salariile de bază 

pentru funcțiile publice și contractule din cadrul familiei ocupaționale 

„Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al primarului 

municipiului Focșani, cabinetul primarului și în cadrul serviciilor publice din 

subordinea Consiliului local al municipiului Focșani; 

4. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 537/2019 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate  și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

proiectul „Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul municipiului 

Focșani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislația de mediu și 

creșterea eficienței energetice – Etapa a III-a”, cu modificările și completările 

ulterioare; 

5. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 87/2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici faza DALI și 

descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

performanței energetice a clădirii Primăriei municipiului Focșani”; 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 3 la HCL nr. 454/31.10.2018 

privind aprobarea participării în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de 

transport public – autobuze electrice”, aprobarea formei finale a indicatorilor 

tehnico-economici, a cheltuielilor legate de proiect, precum și de aprobare a formei 

finale a acordului de parteneriat și a protocolului de asociere privind realizarea în 

comun a unei achiziții publice ocazionale, cu modificările și completările 

ulterioare; 

7. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 356/2019 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul „Dezvoltarea rețelei 

de piste dedicate circulației bicicletelor, implementarea unui sistem de bike-

sharing”; 

      Vă mulțumesc.” 
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 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumim și noi. Vă rog 

discuții pe marginea suplimentării ordinii de zi? Vă rog domnule consilier Dumitru.” 

 Domnul consilier Dumitru Victor „bună ziua tuturor, mulțumesc doamna 

viceprimar. Am și eu o propunere întrucât ni s-a solicitat de către cadrele didactice de 

la Grădinița nr. 16 punerea în dezbatere în Consiliul Local și dorința dânșilor este de a 

fi arondați Școlii nr. 3, vă propun domnule Primar să retrageți acest proiect de pe 

ordinea suplimentară de zi. Mulțumesc.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu vă 

mulțumesc. O să spun că nu am cum să retrag acest proiect de pe ordinea de zi din 2 

motive, în primul rând există așa cum ne-a transmis Inspectoratul Școlar Județean, 

există un calendar al aprobării rețelei școlare și în perioada 20-27 decembrie 2023 

trebuie să transmitem, să verificăm și transmitem către Ministerul Educației, la 

ARACIP, a solicitărilor de reorganizare a unităților de învățământ preuniversitar, 

particular confesional pentru anul școlar 2024-2025 în vederea demarării de către 

ARACIP a procesului de evaluare. Deci nu avem cum să retragem pentru că altfel ieșim 

din calendar, iar dacă citiți cu atenție adresa venită la Inspectoratul Școlar, că ni s-a 

transmis acest lucru, ni s-a spus foarte clar că orice abatere de la acest program... vă 

citesc adresa: prin prezenta adresă vă solicităm sprijinul pentru a realiza toate 

procedurile necesare în vederea stabilirii rețelei școlare pentru anul școlar 2024-2025 

în conformitate cu prevederile Legii învățământului preuniversitar nr. 198/2023, cu 

modificările și completările ulterioare. În acest sens vă rugăm să stabiliți rețeaua 

școlară din raza Unității Administrativ Teritoriale pentru anul școlar 2024-2025 și să 

ne  transmiteți proiectul de hotărâre privind rețeaua școlară însoțit de raportul motivat 

conform termenului stabilit de către Ordinul Ministrului Educației nr. 6800 din 

12.12.2023 în anexa nr. 2 calendarul pentru fundamentarea cifrei de școlarizare și 

emiterea avizului conform. Obținerea avizului conform este obligatorie, lipsa acestuia 

tragând nulitatea Hotărârii Consiliului Local sau după caz a Consiliului Județean. Nu 

vă citesc toată..., în situația în care considerați că la nivelul Unității Administrativ 

Teritoriale sunt indicii care conduc către un proces de reorganizare de rețea școlară 

pentru anul școlar 2024-2025 în conformitate cu prevederile Ordinul Ministrului 

Educației nr. 6799/12.12.2023 aduceți la cunoștință Inspectoratului Școlar Vrancea 

respectând termenele din anexa nr. 2, calendarul la prezentul Ordin arătat privind 

reorganizarea unităților de învățământ preuniversitar. 

 Și vă aduc la cunoștință doamnelor și domnilor consilieri locali că noi am 

transmis așa cum ni s-a solicitat de către Inspectoratul Școlar, am transmis proiectul 

de hotărâre cu arondarea Grădiniței nr. 16 la Colegiul Național Pedagogic Spiru Haret 

pentru care am primit și avizul semnat și asumat de către Inspectoratul Școlar Județean 

așa cum este prevăzut în lege și în care ni se spune foarte clar, citez din aviz: facem 

precizarea că pentru propunerea de reorganizare a rețelei școlare pentru unitățile de 

învățământ, Colegiul Național Pedagogic Spiru Haret Focșani și Grădinița cu program 

prelungit nr. 16 Focșani, avizul conform al ISJ Vrancea se acordă sub rezerva emiterii 

Ordinului de Ministru la propunerea ARACIP.  

Deci avem toate formalitățile pentru a respecta calendarul, eu nu vreau să fiu 

tras la răspundere că am retras un proiect de hotărâre, doar pentru că unii angajați ai 

Grădiniței nr. 16, au solicitat un memoriu, din câte înțeleg acest memoriu a fost discutat 

în cadrul Consiliului de Administrație înainte de a se emite... Inspectoratul Școlar 
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Județean înainte de a se emite acest aviz și în urma discuțiilor purtate totuși, 

Inspectoratul Școlar Județean, Consiliul de Administrație a Inspectoratului Școlar 

Județean Vrancea a emis acest aviz pe care l-am anexat la proiectul de hotărâre. 

Dacă dumneavoastră considerați că trebuie să votați altfel, este opțiunea 

dumneavoastră, dar eu repet, vreau să respectăm prevederile Ordinului Ministrului 

Educației și să respectăm inclusiv calendarul stabilit pentru că nu vreau să fiu tras eu 

la răspundere. Dacă dumneavoastră vă asumați această răspundere este cu totul și cu 

totul altceva. Vă rog doamna secretar.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„în avizul despre care a făcut vorbire domnul Primar, ultimul aliniat, Inspectoratul scrie 

că după primirea avizului conform, Consiliul Local va emite Hotărâre, având ca obiect 

organizarea rețelei școlare din raza sa de competență urmând ca respectiva Hotărâre să 

fie comunicată și Inspectoratului Școlar. Rolul dumneavoastră la acest moment este de 

a aproba rețeaua așa cum a fost avizată de Inspectorat.” 

Domnul consilier Dumitru Victor „înțeleg că rolul Consiliului Local este 

decorativ, atunci de ce se mai votează?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, este de 

a lua act ... și sunt multe situații când Consiliul Local...” 

Domnul consilier Dumitru Victor „nu luăm nici un act, atâta timp cât Consiliul 

Local aprobă această rețea școlară, nu avizează, aprobă, deci nu poate fi ... face 

figurație la acest proiect. 

Și dumneavoastră, domnule primar ignorați solicitarea și dorința cadrelor 

didactice de la Grădinița nr. 16, care care v-au înaintat un memoriu prin care          v-

au solicitat arondarea la Școala Generală nr. 3. Ceea ce dumneavoastră ați ignorat total. 

Nu puteți ignora dorința și solicitarea cadrelor didactice care reprezintă interesul 

copiilor. Noi urmărim interesul copiilor și Consiliul Local va vota în consecință. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

opțiunea dumneavoastră, eu v-am spus motivele pentru care….” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte, dacă îmi dați voie?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „… eu nu 

voi retrage proiectul așa cum mi-ați solicitat dumneavoastră. Este dreptul 

dumneavoastră de a vota, așa cum vă dictează conștiința, dar eu vă spun doar atât. Noi 

nu suntem aici să reprezentăm interesele sindicaliste ale unor angajați din Grădinița nr. 

16, ci suntem puși  în slujba cetățenilor, care au niște copii și copiii acestor părinți care 

și i-au dus la Grădinița nr. 16, în acest moment nu au un director. Nu au o situație foarte 

clară acolo. Știți foarte bine situația în care se zbate Grădinița nr. 16, deși am făcut 

proiecte pe fonduri europene și am investit foarte mulți bani în această  grădiniță, 

probabil nu va fi în curând funcțională, neobținând toate avizele necesare pentru o bună 

funcționare din cauza… 

 N-aș vrea să vorbesc foarte urât astăzi, că este zi de sărbătoare, din cauza 

neglijenței fostei conduceri pentru că a avut bani alocați din bugetul local, cu aprobarea 

dumneavoastră pentru a face niște lucrări complementare proiectului finanțat din 

fonduri europene, pentru a face ca această unitate de învățământ la momentul finalizării 

lucrărilor să obțină toate avizele de funcționare.   Nu a făcut ceea ce a trebuit să facă și 

din acest motiv am cerut public demisia.  
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Iar în ceea ce privește arondarea pe care dumnealor o solicită, consider că acolo 

este un grup de interese și cu asta am încheiat discuția. Nu vreau să fac mai multe 

afirmații. Nu vreau să fac afirmații despre conducerea Școlii nr. 3 ”Diana Renea” . Nu 

vreau să spun public că directorul de la Școala ”Diana Renea” a plecat cu banii de 

burse ai elevilor și i-a jucat la păcănele. Nu vreau să spun public. Și am sesizat acest  

aspect doamnei inspector general și  nu a luat ncio măsură. ” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Domnule primar, trebuia să sesizați 

instituțiile statului.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am 

sesizat și instituțiile statului.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Și în consecință, ce s-a întâmplat? Dacă 

instituțiile statului n-au reacționat și domnul director este acolo înseamnă că.... 

Deci revenind la Grădinița nr. 16 și la dorința cadrelor didactice care este 

unanimă. 

Cât privește pe fosta doamnă director a Grădiniței nr. 16 și acuzațiile pe care i 

le aduceți dumneavoastră, proiectul pe fonduri europene implementat în cadrul aceleași 

grădinițe are aceeași scadență, același ritm, același grad de utilizare ca toate proiectele 

pe fonduri europene derulate de Primăria Focșani.  Nu știu de ce sunteți așa de 

contrarierat și de mirat în condițiile în care proiectul de resistematizare în 2 ani și 

jumătate... 

 Din 71 de milioane ați implementat doar 23. Primăria, comunitatea și focșănenii 

au pierdut 48 de milioane. Asta nu vă îngrijorează? Trebuia să vă dați și dumneavoastră 

demisia. Să vă dați demisia de onoare. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte! Am sesizat ceva greșit.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Supun la vot 

sesizarea făcută de domnul primar. Cine este pentru?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte, vă rog frumos        să-mi 

dați voie un minut! Deci domnul primar a precizat ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Proiectul 

cu Grădinița nr. 16 se va finaliza. Este aproape deja finalizat.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte, m-auziți?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: 

„Suplimentarea ordinii de zi trebuie să o supunem la vot.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte, opriți-vă un pic. Vă rog, 

dați-mi voie un minut!” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Nu am cum 

să propun această propunere, pentru că este dreptul domnului primar să retragă acest 

proiect de pe ordinea de zi.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Deci doamna președinte, m-auziți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar eu vă 

întreb altceva, tot în spiritul Crăciunului...” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Tot în spiritul... de ce, din 12 decembrie am 

ajuns în 27 cu acest proiect?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă rog 

frumos! Dați-mi voie!” 
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Domnul consilier Ionel Costea: „Eu am cerut cuvântul și văd că nu mi l-a 

acordat. Dumneavoastră ați mai vorbit. De ce din 12 decembrie veniți cu proiectul 

azi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Liceul 

Pedagogic are ca obiect principal de activitate formarea de învățători, educatori și 

puericultori. De 7 ani de zile Liceul Pedagogic solicită arondarea unei grădinițe, oricare 

ar fi ea, dar o grădiniță care să aibă un număr suficient de grupe pentru a face  practică  

toți cei peste 300 de elevi, care în acest moment urmează cursurile Colegiului 

Pedagogic „Spiru Haret” . 

Dacă dumneavoastră, Consiliul Local, considerați că acești viitori învățători, 

educatori și puericultori nu au dreptul să beneficieze de o asemenea bază de practică și 

să stea în fiecare an să se roage de câte o grădiniță, altă grădiniță prin municipiul 

Focșani să încheie un protocol, vă rog frumos, votați în consecință.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnule primar, de ce ați ajuns în 27 

decembrie, în loc de 12 decembrie? Am mai avut o ședință... De ce ați ajuns în 27...” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Solicit aparatului tehnic să mărească 

volumul pentru că domnul Costea nu se aude și are dreptul și dumnealui să vorbească.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Păi special o face așa.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Domnul Dumitru Victor, am o rugăminte. 

Să se înscrie la cuvânt.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Păi m-am înscris la cuvânt, dacă n-ați fost 

atent, am cerut cuvântul. Dar îmi tăiați microfonul.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cred că 

ar trebui să mai facem o altă regulă în Consiliul Local. Pentru că noi am convocat 

ședința în fizic. Noi facem o derogare acum de la convocatorul lansat de mine. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu... Întotdeauna a fost și fizic... nu-i 

adevărat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În mod 

normal ar fi trebuit ca toată lumea să fie prezentă fizic. Nu ar mai trebui să acceptăm 

ședință online când este convocată fizic. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Domnule primar...” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Regulile în Consiliul Local le face 

majoritatea din Consiliul Local.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Și în 

regulament încă există acel articol...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

am venit doar cu o propunere, n-am spus că nu poate fi în online.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Doamna președinte, m-auziți acum?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Supun la vot 

suplimentarea ordinii de zi propusă de domnul primar cu 7 proiecte, de la 1-7. Cine 

este pentru? În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor. 
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În online? Domnul Costea?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „M-auziți acum?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Da.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Vreau să-mi răspundă, domnule primar, de ce 

din 12 decembrie am ajuns în 27 cu această adresă a Ministerului? 

Pentru că mai devreme mi-a tăiat microfonul.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Avizul este comunicat în 22 decembrie, vineri.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Avizul  este 

comunicat în 22 decembrie, ne spune doamna secretar.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„potrivit calendarului.” 

Domnul consilier Ionel Costea „și dumneavoastră ați spus de adresa din 12...?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Citiți 

mapa de ședință, domnule Costea.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „A! Deci, m-auziți acum?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Suntem în 

procedură de vot.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „... toate 

adresele de corespondență între noi și Inspectoratul Școlar Județean.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Cum votați 

domnule Costea, mai doriți să spuneți ceva?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu mai doresc. Văd că răspunsul este la 

domnul primar.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Cum votați? 

Suplimentarea sau...?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu. Mă abțin.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Vă abțineți. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „ Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „ Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Cu 19 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  Macovei Liviu George, Drumea Alina Ramona, 

Dumitru Victor și o abținere din partea domnului consilier Costea Ionel,  suplimentarea 

ordinii de zi a fost aprobată.  

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Supun la vot 

ordinea de zi în integralitate. Vă rog! Cine este pentru?  

Domnul consilier Dumitru Victor nu participă la vot. 



10 
 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George. 

În online? Domnul Costea? ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „ Doamna 

Stroie? Domnul Nistoroiu?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „ Pentru.” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Cu 19 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel, Macovei Liviu George, Drumea Alina Ramona, 

Costea Ionel, ordinea de zi a fost aprobată.  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor. 

În online? Domnul Costea? ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „ Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „ Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 
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Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel, Macovei Liviu George, Drumea Alina Ramona, 

Dumitru Victor și Costea Ionel, proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi  a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 507 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 50 din 23 februarie 2010, privind prelungirea 

valabilității Planului Urbanistic General al municipiului Focșani, cu modificările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian,  Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Bîrsan Costel,  Macovei  Liviu 

George,  Dumitru Victor. 

În online? Domnul Costea? ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „ Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „ Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Zîrnă 

Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel, Macovei Liviu George, Drumea Alina Ramona, 

Dumitru Victor și Costea Ionel, proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi  a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 508 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi 

suplimentară: proiect de hotărâre privind reorganizarea rețelei școlare a unităților 

de învățământ preuniversitar de stat și particular din Municipiul Focșani, pentru 

anul școlar 2024-2025; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Vă rog ! 

Discuții ? Domnul consilier Dumitru? ” 
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Domnul consilier Victor Dumitru: „Grupul PNL se abține de la acest proiect. 

Mulțumesc! Din motivele expuse anterior.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Îmi pare rău! Eu nu mă abțin de la acest 

proiect. Și vreau să dau citire sau dacă vreți să discutăm. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Nu sunteți afiliat grupului PNL?” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule Costea, eu n-am vorbit peste 

dumnneavoastră. Să vă așteptați rândul. Dacă aveți ceva de spus, de obicei nu aveți. 

Acum văd că aveți. Dacă aveți, așteptați-vă rândul.  

Deci, stimați colegi, noi am dat citire acestei adrese în ședința trecută,  care de 

mult trenează la primărie, în ceeea ce privește cererea Liceului Pedagogic, pentru 

arondarea unei grădinițe, să poată face practică pedagogică. Fiind un liceu vocational, 

este firesc să aibă această grădiniță arondată, oricare ar fi ea. Au licee industriale 

arondate grădinițe, dar Liceul Pedagogic nu are, ceea ce mi se pare destul de incorect. 

Acum văd că s-a făcut și se face așa un iureș cu Grădinița nr. 16. Inițial, s-a hotărât în 

ședința trecută, în momentul când am dat citire acelei adrese, Grădinița nr. 4 să se 

arondeze  Liceului Pedagogic. 

Și așa rămăsese la un moment dat, dar de la Inspectorat, n-aș vrea să dau nume, 

dar până la urmă dau și nume, doamna Marchitan a sunat-o pe doamna director de la 

Liceul Pedagogic să-i spună că nu poate să-i dea Grădinița nr. 4 și-i dă Grădinița nr. 

16 și pentru asta să facă un memoriu.  

Doamna director de la Liceul Pedagogic s-a conformat și a făcut acest memoriu 

transmis la Inspectorat. Inspectoratul l-a transmis la Primărie. Sesizând oarecum niște 

mișcări din culise, niște interese cel puțin ciudate, poate la un moment dat o să le dau 

și citire, s-a încercat revenirea la Grădinița nr. 4, având în vedere aceste mișcări din 

culise pentru Grădinița nr. 16. Dar doamna inspector general a spus că nu se mai poate, 

că există un calendar, cum ați motivat și dumneavoastră, domnule primar, există un 

calendar și nu mai poate da înapoi.  

De fapt, de ce s-a făcut acest lucru ? Știind că este închisă calea pentru Grădinița 

nr. 4 și rămânând doar 16, cineva a pus în mișcare toate cadrele de la Grădinița nr. 16 

să vină la Inspectorat, să ceară să nu fie arondată către Liceul Pedagogic.  

Doamna inspector general a dat un aviz favorabil și dânsa vrea să scoată 

castanele din foc cu mâna noastră. Dânsa putea să dea un aviz negativ.  

Apoi colegul meu Dumitru Victor spune că, cadrele de la Grădinița nr. 16 nu vor 

acolo, vor dincolo…. 

Păi scuzați-mă stimați colegi, angajații în instituții nu fac ce vor ei, urmează un 

proiect cu salariile, păi dacă noi dădeam curs la ce voiau sindicatele păi le făceam 

salariile de 100 de mii de lei de fiecare. De asta suntem aici, să hotărâm, să cântărim, 

sigur oamenii vor mai mult, vor ce consideră ei că le e mai bine, nu înseamnă că se și 

întâmplă. Nu spun că acest joc de culise este orchestrat de doamna Marchitan și o spun 

și public, doamna Marchitan a făcut plângere penală către trei colegi de la PNL printre 

care și eu și a negat întotdeauna vehement că nu e adevărat. Deci doamna Marchitan 

practic duce un război cu doamna director de la Liceul Pedagogic fără să se gândească 

că acel liceu, acei profesori care lucrează acolo, acei elevi suferă, nu contează cine 

suferă, problema dânsei este sa o demită pe doamna director de la Liceul Pedagogic. 

Este singurul dânsei țel, nu are alt țel și pentru asta face ce face și spuneam colegiilor 

că salariile luna trecută chiar au întârziat din anumite motive, posibil să fie vina 
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Liceului Pedagogic, posibil să fie vina Inspectoratului, problema e că ce se întâmplă 

acolo e un război nesfârșit care nu se mai termină și nimeni nu vrea ca acolo să fie 

liniște. Ca atare vă rog frumos stimați colegi nu scoateți dumneavoastră castanele din 

foc, puse de alții. Deci dacă Inspectoratul nu dorea ca această Grădiniță să ajungă la 

Liceul Pedagogic spunea foarte clar dă aviz negativ, nu a făcut acest lucru. Mai mult 

decât atât, noi din ședința trecută, de la citirea acelei adrese, nu ne-am mai întâlnit, nu 

am mai discutat, nu știe nimeni nimic, ne-am trezit acum înainte de ședință să nu 

votăm, păi noi votăm ceea ce este la mapă, nu ceea ce doresc doi, trei, cinci, educatori 

sau punem în balanță nu știu care socoteli a anumitor persoane. Deci vă rog frumos 

votați acest proiect pentru că altfel va rămâne așa cum este și nu este deloc normal. 

Mulțumesc!”  

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, eu 

mai am de făcut un amendament la acest proiect tot ca urmare a unei adrese venite în 

22 decembrie de la Inspectoratul Școlar Județean Vrancea, prin adresa 14849 se solicita 

a se completa în anexa nr. 1 la poziția 17 pentru Colegiul Tehnic „Gheorghe Asachi” 

Focșani strada Moldova nr. 9 județul Vrancea nivelul de învățământ liceal teoretic în 

rețeaua unităților de învățământ preuniversitar de stat care vor funcționa în anul 2024 

– 2025 în municipiul Focșani, acesta este amendamentul. Mulțumesc!  

Iar ca o paranteză legat de această discuție eu cred că trebuie înainte de toate să 

punem nu interesul de grup sau personal al unor educatori, a doamnei inspector 

general, a doamnei director de la Colegiul Pedagogic „Spiru Haret”, eu cred că 

interesul trebuie și noi aici suntem cu toții să protejăm în primul rând interesul copiilor 

noștri, a elevilor noștri și dacă elevii care urmează cursurile școlii vocaționale, 

Colegiului Pedagogic „Spiru Haret” care doresc să devină educatori, învățători, 

puericultori, ce exemplu le dăm noi și ce fel își vor crea ei o imagine despre societatea 

în care trăiesc și dacă vor mai fi încurajați să mai urmeze aceste cursuri, atâta timp cât 

ei văd că sunt împiedicați de 7 ani de zile sistematic de către Consiliul local să se 

organizeze o rețea școlară astfel încât să li se permită să aibă o bază de practică sigură, 

să nu mai fie nevoiți în fiecare an să se mute de la o grădiniță la alta, să încheie 

protocol..că vrea un director, că vrea alt director...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnule primar vă 

reamintesc că tot de 7 ani sunteți și dumneavoastră primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, și am 

încercat...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „...și ați avut majoritate în 

consiliul local în mandatul trecut și nu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ok, bine, 

mulțumesc, eu atâta am avut de spus, vă doresc să vă dea Dumnezeu înțelepciune.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Doamna viceprimar, dacă îmi permiteți și 

mie.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Deci nu e vorba de unu, doi, trei, e vorba 

de întreg personalul, e vorba de 10 cadre didactice care reprezintă interesele copiilor, 

nu sunt interesele dânșilor, dânșii au argumentat, au depus un memoriu, memoriu în 

care spun foarte clar...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Memoriu 

care s-a discutat și în Consiliul de administrație la Inspectoratul Școlar și Inspectoratul 

Școlar a luat o decizie clară, vă rog frumos, gata, închideți subiectul că nu are sens..” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Dar nu închideți dumneavoastră că nu 

dumneavoastră sunteți președinte de ședință...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Mi se pare că există un 

conflict nelămurit și eu propun totuși să vorbim cu cadrele didactice și să le cerem în 

mod expres care este opțiunea lor reală că așa pe baza unui aviz dat de consiliul de 

administrație la ISJ la care noi nu am participat chiar dacă este consemnat cumva într-

un proces verbal această chestiune, trebuie lămurită, drept urmare eu nu particip la vot 

pentru că nu mi se pare corect și atunci, vă rog doamna consilier...” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Mulțumesc doamna președintă, 

referitor la ceea ce ați menționat dumneavoastră anterior, pot să confirm faptul...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...că nu participați la vot.” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „..că în momentul în care se discuta în 

Consiliul de administrație al Inspectoratului Școlar, rețeaua școlară, au fost invitate 

doamnele educatoare în timpul discuțiilor, au fost ascultate, iar votul CA a fost după 

ce toată lumea a auzit ce au avut de spus.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Toate cadrele 

semnatare...” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Da, da și cred că eu sunt dovada cea 

mai clară că ceea ce spun acum așa s-a întâmplat. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Doamna inspector participați la vot?” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Costea vă 

întreabă dacă participați la vot.” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Dacă particip la vot aici în consiliul 

local?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Ca și inspector general adjunct participați la 

acest vot?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Da.”  

Domnul consilier Costea Ionel: „Felicitări!” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Am consultat-o pe doamna secretar 

general înainte și doamna secretar general a spus că nu sunt în conflict de interese, 

mulțumesc domnule consilier.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Bun, dacă nu mai sunt 

alte discuții, supun la vot acest cu amendament proiect. Cine este pentru?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Eu nu voi participa la acest vot.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „9 voturi pentru. Cine se 

abține? 6 abțineri în sală. Domnul Costea nu participați?”  

Domnul consilier Costea Ionel: „Nu, mă abțin, mă abțin.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă abțineți, 7 abțineri. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „8 abțineri. Domnul 

Nistoroiu? 8 voturi pentru...” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „9 voturi pentru...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„10 pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „10 voturi pentru, 8 

abțineri și 2 neparticipări, așa? Doamna secretar..?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„1 neparticipare pentru că a ieșit doamna Stroie.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, o neparticipare și nici 

eu nu am participat la vot, eu nu am participat la vot.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Da, cu o neparticipare a fost aprobat proiectul..” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, a fost aprobat?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Da, cu 10...” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, 

Cu 10 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 8 voturi 

„abțineri” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dumitru Victor, 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, și 1 „neparticipare” din partea doamnei 

consilier Tătaru Alexandra proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi 

a fost aprobat devenind hotărârea nr. 509 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Focșani 

pe anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Sunt discuții? Proiectul 

nr. 2 rectificarea bugetului local.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, la 

rectificarea bugetară am de făcut un amendament ca urmare adresei venite de la 

Agenția Națională de Administrare Fiscală, Direcția Regională a Finanțelor Publice 

Galați, Administrația Județeană a Finanțelor Publice Vrancea, la art. 1 se completează 

astfel: - majorarea cu suma de 2.596,37 mii lei la subcapitol bugetar sume repartizate 

pentru finanțarea instituțiilor publice de spectacol 04.02.06. 

-majorarea cu suma de 2.596,37 mii lei a bugetului propriu al Primăriei 

municipiului Focșani la subcapitolul bugetar instituții publice de spectacole și concerte 

67.02.03.04 articol bugetar trasferul către instituții publice 51.01.01. 

Introducerea unui nou articol care va avea următorul cuprins: se aprobă 

rectificarea bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral parțial din venituri 

proprii pe anul 2023 prin majorarea bugetului propriu al Teatrului municipal „Maior 

Gh. Pastia” Focșani cu suma de 2.596,37 mii lei reprezentând subvenții pentru instituții 

publice 43.10.09 repartizate astfel: 2.110 mii lei la art bugetar salarii de bază, 390 mii 

lei la art bugetar reparații curente și 96,37 mii lei la art. bugetar alte cheltuieli cu bunuri 

și servicii. Vă mulțumesc!”  
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Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Alte discuții? Dacă nu, 

supun la vot amendamentul domnului primar. Cine este pentru? În sală toată lumea 

este pentru. În online domnul Nistoroiu? Nu mai e, a ieșit din ședință. Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Cu 19 voturi 

amendamentul a fost aprobat, 17, a plecat și doamna Stroie...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„În momentul votului 17 voturi pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „ 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul nr. 2 în integralitatea lui. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru. În online doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„A intrat și domnul Nistoroiu.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „17 voturi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„18..” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu a votat domnul...încă 

se conectează..domnul Nistoroiu, proiectul nr. 2, domnul Nistoroiu?” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris 

la numărul 2 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 510 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri cu privire la salariile de 

bază pentru funcțiile publice și contractule din cadrul familiei ocupaționale 

„Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al primarului 

municipiului Focșani, cabinetul primarului și în cadrul serviciilor publice din 

subordinea Consiliului local al municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dicuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este 

pentru. În online?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna Drumea este 

pentru. 
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Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre înscris 

la numărul 2 pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 511 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 537/2019 

privind aprobarea Studiului de fezabilitate  și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru proiectul „Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul 

municipiului Focșani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la 

legislația de mediu și creșterea eficienței energetice – Etapa a III-a”, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt dicuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, domnul Bîrsan.”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc doamna președintă, ca să-l 

mulțumesc și pe domnul Nițu, eu constat și consider că ducerea mai departe acestui 

proiect Enet este o mare eroare care se va solda într-un moment anume cu pagube 

însemnate în ceea ce privește bugetul municipiului Focșani. Am primit o adresă de la 

ENET, prima dată vreau să o discutăm pe asta și după aceea să intru puțin în amănunt 

în ceea ce privește acest proiect, unde spune că în ședința trecută eu aș fi afirmat că 

această instalație de fotovoltaice preconizată a se construi de către Enet de 50 de MW 

este un OZN, nu știu dacă am spus chiar așa dacă este OZN, dar acum pot să afirm că 

este într-adevăr un OZN. Nu știu dacă am afirmat, nu țin minte dar dacă...science 

fiction confundă science fiction cu OZN-ul, mă rog, confirm că e OZN dacă...păi 

stimați colegi un parc fotovoltaic de 50 MW costă cel puțin, eu am spus 1 milion de 

euro MW, domnul primar a spus 750, fie și ca domnul primar, mulți bani, de unde îi ei 

frate, bun...din fonduri europene....fonduri europene nu o să dea niciodată la o societate 

de termoficare care este și în insolvență sau se zbate să trăiască, să supraviețuiască, 

această sumă de bani și apoi această...chiar 50 de MW curent electric nu face nimic în 

plus să supraviețuiască ENET-ul, sub nicio formă nu îi aduce nimic în plus, această 

energie se va livra în rețea, rețeaua mai departe către consumator, se va consuma, 

practic se va vinde se va face bani, nu are nimic de-a face cu termoficarea și aș vrea să 

mai întreb de unde bani? Fonduri europene? M-aș mira, fonduri europene să-ți dea 

pentru acest parc fotovoltaic. Tot în acest proiect mi se pare că este trecut, dacă nu cel 

de care s-a discutat data trecută despre panouri fotovoltaice pe clădirile...cum le spune? 

punctelor termice, că vezi Doamne aduce nu știu ce plus. Hai să fim serioși, pe un 

acoperiș de punct termic de abia dacă reușește să producă pentru o familie 3 kw, hai să 

zicem 10 kw, dar nu ajunge nici pentru o familie. Dar dacă ne uităm la bani, la proiectul 

supus astăzi dezbaterii și aprobării vedem că acest proiect o să coste undeva la 11 

milioane de euro, în ideea în care debranșările sunt masive, din ce în ce mai multe de 

la ENET și la un moment dat ENET-ul cum spuneam și în ședința trecută, se va trezi 

singur, doar ENET-ul și domnul Merchea. Nu e...după părerea mea ceea ce trebuie 

decât și subliniez și apăs acest proiect dacă se va implementa se va implementa să se 

îmbogățească cei care fac aceste lucrări nicidecum Focșaniul și nici cetățenii, nu va 
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aduce nimic în plus în beneficiul cetățenilor, doar îmbogățirea celor care vor executa 

această rețea. Cum spuneam și în ședința trecută    i-aș sugera domnului primar să 

înceteze cu aceste subvenții pentru că subvenționarea unui sistem de termoficare nu 

respectă o regulă de bază, echitatea, noi plătim practic căldura din bugetul local pentru 

unii care chiar nu au nevoie să le fie plătită căldura, care au salarii destul de generoase 

și își pot permite să își plătească singuri căldura. Căldura ar trebui subvenționată doar 

familiilor sau celor care au efectiv nevoie de așa ceva și nu au veniturile necesare să 

își acopere aceste costuri. Noi în momentul de față plătim căldura și pentru cei care au 

bani și pentru cei care nu au și nu este deloc normal. Din punctul meu de vedere ar 

trebui să se termine cu odată cu acest ENET, să se subvenționeze familiile cu venituri 

reduse și banii care vor rămâne ca excedent, domnule primar să implementați cum 

sugeram eu, repet, în ședința trecută, gratuitatea transportului public în Focșani. În 

acest fel se va descongestiona și circulația, nu vor mai fi atâtea mașini, toată lumea va 

circula cu autobuzul, va fi un transport ecologic având în vedere că se vor cumpăra 

autobuze electrice și așa mai departe. Haideți să ne gândim...nu la cei care vor să se 

îmbogățească pe spatele focșănenilor ci efectiv la focșăneni și la nevoile lor. 

Mulțumesc!” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ok, acest proiect a fost 

votat în ședința trecută dacă...vă rog domnule primar!...este o eroare.” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

vorba despre o îndreptare a unei erori materiale practic și a fost votat proiectul, eu știu 

și în anumite puncte de vedere ale dumneavoastră achiesez, nu achiesez în schimb la 

modul cum puneți în discuție problema subvenției, subvenția este într-adevăr...stă la 

îndemâna noastră, a dumneavoastră, a Consiliului Local să putem majora tariful de 

facturare a energiei termice livrată către populație și să nu mai fie la acest preț de        

285 de lei valabil de acum 4 ani de zile, în contextul în care prețurile la tot ce înseamnă 

utilități a crescut la ceilalți furnizori, deci focșănenii care sunt încă branșați la sistemul 

de încălzire centralizat beneficiază de această...să spunem derogare, de acest avantaj 

dar nu putem să spunem că ar trebui să subvenționăm doar transportul, păi dacă 

subvenționăm transportul atunci o să ne critice cei care o să utilizeze mașinile 

personale, deși și aici este o întreagă discuție, da?și credeți că dacă vom subvenționa 

întreg transportul și vom face gratuit, credeți că toți vor achiesa să meargă cu 

autobuzul? nu cred. Subvenția este o formă de a sprijini în special, în primul rând o 

activitate, nu de a sprijini și bineînțeles în mod automat și pe beneficiarii acestor 

activități, dar cred eu că deocamdată suntem în acest cerc vicios în care am intrat de la 

început de când am achiesat la acest proiect, de când municipiul Focșani împreună cu 

alte 10 municipii la nivel de țară au achiesat la acest program de a menține în viață 

sistemul de termoficare centralizat și de al revigora prin aceste tipuri de investiții și nu 

putem să mai ieșim din acestă horă până când nu se vor termina aceste proiecte și până 

nu se va termina acest grant de finanțare, să-l numim așa. Vă mulțumesc! ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă nu mai sunt alte 

discuții supun la vot acest proiect. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

În on-line domna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru”. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru”. 
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        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Se pare că avem și o 

abținere din partea domnului consilier Bîrsan Costel.” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Dumitru 

Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 1 vot 

„abținere” din partea domnului consilier Bîrsan Costel proiectul de hotărâre înscris la 

numărul 4 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 512 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 87/2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici faza DALI și 

descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Creșterea 

performanței energetice a clădirii Primăriei municipiului Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. În on-line doamna Drumea? ” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru”. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru”. 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 5 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind            

hotărârea nr. 513 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 3 la HCL nr. 454/31.10.2018 

privind aprobarea participării în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de 

transport public – autobuze electrice”, aprobarea formei finale a indicatorilor 

tehnico-economici, a cheltuielilor legate de proiect, precum și de aprobare a 

formei finale a acordului de parteneriat și a protocolului de asociere privind 

realizarea în comun a unei achiziții publice ocazionale, cu modificările și 

completările ulterioare;   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții. Dacă 

nu sunt supun la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Doamna 

Drumea? ” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru”. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru”. 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 
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Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 6 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind            

hotărârea nr. 514 

 

 Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 356/2019 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul „Dezvoltarea rețelei 

de piste dedicate circulației bicicletelor, implementarea unui sistem de                 

bike-sharing”;   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții. Dacă 

nu sunt supun la vot acest proiect. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

În on-line doamna Drumea? ” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru”. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru”. 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul de hotărâre 

înscris la numărul 7 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind            

hotărârea nr. 515 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dau citire chiar dacă nu 

avem punctul Diverse, dau citire unei plângeri prealabile semnată de doamna 

viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria către Consiliul Local al Municipiului 

Focșani: „Subsemnata Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, viceprimar al municipiului 

Focșani vă adresez solicitarea de a dispune revocarea hotărârii de consiliu local al 

municipiului Focșani din data de 14 decembrie 2023, privind eliberarea din funcția de 

viceprimar a subsemnatei. La data prezentă nu mi-a fost prezentat numărul acestei 

hotărâri ca nelegală. Actul administrativ mai sus amintit a fost adoptat cu încălcarea 

condițiilor de fond prevăzute de lege: 

1) includerea proiectului pe ordinea de zi suplimentar cu încălcarea prevederilor 

articolului 135 alineat (8) Cod Administrativ neavând caracter de urgență 

care să justifice suplimentarea ordinii de zi ( proiectul nu vizează probleme 

de ordin financiar, social sau administrativ de importanță pentru comunitate); 

2) încălcarea articolului 152 alineat (6) Cod Administrativ, subsemnatei     

fiindu-i îngrădit dreptul de a participa la deliberările asupra acestui proiect de 

hotărâre și de a vota potrivit articolului 152 alineat (5) Cod Administrativ 

prin vot secret; 

3) adoptarea hotărârii în baza dispozițiilor Codului Administrativ ce privesc 

imposibilitatea exercitării funcției de viceprimar pentru motive de sănătate, 

de boală gravă în baza unor acte medicale, temeiul de drept este nelegal. 

Subsemnata, aflându-mă în concediu prenatal potrivit dreptului recunoscut 

de dispozițiile articolului 215 alineatul (1) Cod Administrativ, care nu se 



21 
 

confundă sub nicio formă cu prevederile articolului 160 alineat (1) litera g) 

sau articolului 163 Cod Administrativ avute în vedere la adoptarea hotărârii; 

4) încălcarea dispozițiilor articolului 152 alineat (5) Cod Administrativ, 

respectiv lipsa propunerii temeinic motivată pentru inițierea proiectului din 

partea consilierilor locali inițiatori. 

Prezenta cerere constituie plângere prealabilă potrivit articolului 7 legea 

554/2004. Semnat Dimitriu-Bunghez Ana-Maria în data de 20.12.2023, cu 

număr de înregistrare la Primăria Municipiului Focșani.” 

Dacă nu mai avem alte discuții, cred că și consilierii locali au luat act de această 

plângere...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Și urmează să precizați dacă vă susțineți sau nu hotărârea adoptată .” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Atunci ce să fac? Să 

supun la vot această susținere?...nu, deci nu am cum să supun...am analizat-o și vom...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, ați analizat-o și vorbim de procesul verbal și poziția dumneavoastră, vă mențineți 

hotărârea.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Deci, consilierii își 

mențin hotărârea și dacă nu mai sunt alte discuții, urez și eu „La mulți ani!” tuturor 

sărbătoriților de astăzi și un an nou mai bun dacă nu mai avem ședințe domnule 

primar...” 

      Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, 

ședințe nu mai avem. Vă mulțumesc foarte mult pentru întreaga colaborare din acest 

an care s-a încheiat, atât dumneavoastră doamnelor și domnilor consilieri cât și 

colegilor din cadrul aparatului de specialitate al Primăriei și al celorlalte unități 

subordonate Consiliului Local. Doresc și eu tuturor multă sănătate, La mulți ani! Un 

an nou cu liniște și pace, este un an foarte încărcat, un an cu multe provocări, dar până 

a trece în noul an o să mai lansez o invitație, să participați cei care doriți, focșăneni și 

toți românii care ne vizitează în seara dintre ani, ne vizitează municipiul Focșani, în 

Piața Unirii avem un spectacol dedicat pentru acest moment extrem de important, drept 

pentru care lansez încă o dată această invitație de a participa în Piața Unirii la cumpăna 

dintre ani. Vă mulțumesc foarte mult și vă doresc multă sănătate! La mulți ani! ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă mulțumesc și eu! La 

mulți ani! Declar ședința închisă.” 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 
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